

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem, Patavium. Epist. X.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:obv:ha33-1-198567

corum autem? imò verò etiam alienorum) negotia curat libentius? tuâ sanè causâ noctis etiam partem cogitando sæpe consumpsi, cum tamen corpusculi tenuitas maximè quietem postulare. Sarcies igitur, si quid omissum: vel, si nihil, auge superiora: quod certè potes, & si meum in re animum spectas, etiam debes. Vale.

EIDEM, PATAVIUM.

EPIST. X.

Respondet Mureto ad Volum. I. Epist. 13. Si nihil est.

Ejusdem ferè argumenti.

Remitto scholia, ut habeas corrigendi facultatem. Quanquam est, cur addas potius, quam mutes. Quid enim? totusne quartus liber ita mendosus aut obscurus est, nihil ut assequare, nihil scriptione dignum excogites? mihi non probabis, nec omnino cuiquam, tuum in Catullum præstantem commentarium qui legerit. Confice igitur, quantum quidem per te licet. Licet autem tibi, quod, ut ego sentio, quam paucissimis. Nos opus nostrum intermisimus tuâ causâ, tuum ipse opus nostrâ causâ ut urgeas, atque absolvas. Nec dubito quin, si adniti volueris, & quasi cum ipsâ re contendere, quod ego interdum soleo; magna ex parte præstes id, quod præter opinionem meam, ut aliquid *ἐκ τῶν ἀποβήτων*, abjecisti. De rebustuis, quæ mihi mehercule magnæ curæ sunt, consilium dies afferet: animus certè meus fluctuat: ita multa in utramque partem occurrunt. Placet constantia; ita; sed si cum